
 

ERSBODA 

Årsmötesprotokoll   
 

Datum        20 mars 2024 

Plats                    Ersboda Folkets Hus. 

Närvarande         53 närvarande varav 48 röstberättigade 

  

§1. Mötets öppnande 

        Ordförande Gretha Gustafsson hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

§2. Parentation 

         Under stilla musik läste ordföranden dikten “När en blomma bryts av” av Atle Burman, 

därefter följde en tyst minut för under året bortgångna medlemmar. 

 

§3. Fråga om årsmötet utlysts i behörig ordning 

        Årsmötet annonserades I VK och VF samt på föreningens hemsida två veckor i förväg 

och är därmed utlyst i behörig ordning. 

 

§4. Fastställande av dagordning 

        Mötet godkände den föreslagna dagordningen. 

 

§5. Fastställande av röstlängd 

        Närvarande medlemmar antecknade sig på utlagda listor som godkändes som röstlängd. 

Röstlängden bifogas protokollet. 

 

§6. Val av mötesordförande och mötessekreterare 

         På förslag valdes Anita Berg till mötesordförande, till sekreterare valdes Renata Ölund. 

          

§7. Val av två protokolljusterare tillika rösträknare 

         Till protokolljusterare valdes Gun Öhlund och Dick Sundelin. 

 

§8. Verksamhetsberättelse för 2023 

        Mötesordföranden föredrog verksamhetsberättelsen och årsmötet beslöt att med 

godkännande lägga den till handlingarna. 

          

 

§9. Fastställande av resultat- och balansräkning för 2023 



        Kassören Rakel Vestman föredrog den ekonomiska berättelsen varefter mötet beslöt att 

med godkännande lägga den till handlingarna. Resultat- och balansräkningen bifogas 

årsmötesprotokollet. 

 

§10.    Revisionsberättelse för 2023 

           Revisorn Solveig Grubbström föredrog revisorernas berättelse varefter den med 

godkännande lades till handlingarna. Revisorernas berättelse bifogas 

årsmötesprotokollet. 

 

§11.    Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna verksamhetsåret 

           Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2023. 

 

§12.    Beslut om Budget för 2024 

           Rakel Vestman föredrog förslag till budget för 2024 och årsmötet beslöt att med 

godkännande lägga den till handlingarna. 

            

§13.    Beslut om Verksamhetsplan för 2024 

            Ordförande Gretha  Gustafsson föredrog lite kortfattat Verksamhetsplan för 2024.  

           Årsmötet beslöt med godkännande lägga den till handlingarna. 

 

§14.    Beslut om föreningsavgift för 2025 

           Årsmötet beslöt om oförändrad föreningsavgift för 2025, dvs.45 kr. 

 

 

§15.    Beslut om sammanslagning med PRO Umeå City-Mariehem 

            De senaste åren har det varit svårt att få ledamöter till styrelsen därför har 

nuvarande styrelse, på uppmaning av medlemmar vid medlemscaféer, inlett diskussioner 

med Umeå City-Mariehems styrelse om ev sammanslagning. 

Styrelsen föreslår  

           att diskussionen om sammanslagning med Umeå City-Mariehem fortsätter med 

förhoppning att ett extra årsmöte med beslut om sammanslagning och ny styrelse hålls i 

september. 

           Ann- Kristin Dahlgren frågade var den sammanslagna föreningen ska hålla till. 

Ordförande Gretha Gustafsson svarade att planen är att den nya föreningen ska 

alternera mellan att hålla medlemsaktiviteter på Ersboda Folkets Hus och 

Mariehemsvägen 7. 

 



          Tage Nilsson frågade om PRO Umeå City- Mariehem ekonomi och ordförande svarade 

att föreningen har mycket god ekonomi. 

          Solveig Grubbström talade om svårigheter att få medlemmar att engagera sig i styrelsens 

arbete.  

          Årsmötet godkände styrelsens förslag att diskussionen om sammanslagning fortsätter 

med förhoppning att slutligt beslut fattas i september. 

 

§16.   Val av styrelseledamöter och revisorer 

           Styrelsen föreslår 

          att nuvarande styrelse fortsätter sitt uppdrag fram till slutligt beslut om sammanslagning 

och ny styrelse fattas i september 

           Årsmötet godkände styrelsens förslag. 

 

§17.   Övriga frågor 

          Inga övriga frågor anmäldes. 

 

§18.   Årsmötets avslutande 

          Anita Berg tackade a’ presidiets vägnar för förtroende att leda årsmötet och avslutade 

årsmötesförhandlingarna. 

          Ordförande Gretha Gustafsson tackade mötesordföranden. 

 

         ___________________________                   ________________________ 

         Renata Ölund, sekreterare                             Anita Berg, ordförande 

 

         ___________________________ 

         Gun Öhlund, justerare 

 

         ___________________________ 

         Dick Sundelin, justerare 


